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A silly book with a serious purpose—to help children recognize, remember, and really
enjoy using a basic vocabulary of 1350 words. Written and illustrated by P. D.
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Eastman—with help from the Cat (Dr. Seuss)—this decades-old dictionary pairs words
with pictures that carry their meaning, making it simple enough even for nonreaders to
understand. A wacky cast of characters reappears throughout the book, making this
perhaps the only dictionary in the world that is actually fun to read!--From the
Hardcover edition.
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评论

带图的单词卡片式的词典书 过了一遍 没想到还能筛选出十几个不知道的词
之前的英语学的有点偏了 老是想学一些高级的表达
实际上连周边常见的东西都叫不出来
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这是一本给孩子的英语词典。书中每一个单词都提供了对应的图片和句子，避免了的英
译中再中译英的传统教学方法。让孩子能够更简单地说出英语。  
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